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MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 
 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 

Svetniški klub NSi zanima, kako in v katerih časovnih terminih namerava MOL pristopiti k aktivnemu 

udejanjanju OVE in URE projektov. 

  

Kot izhaja iz Celovitega nacionalnega energetskega in podnebnega načrta Republike Slovenije 

(NEPN), bodo v luči razpršenih virov iz OVE (sončne elektrarne, npr.) proizvodnje električne energije 

nujno potrebne posodobitve in ojačitve distribucijskega omrežja, saj zgolj pametna omrežja, ki 

optimizirajo njegovo delovanje, ne bodo mogla kriti teh potreb.   

   

Prav tako nas zanima vaš pogled glede domala uveljavljenega predloga novega Zakona o obnovljivih 

virih energije v zvezi z novostjo, ki predvideva OVE skupnosti. Ker je Ljubljana v slovenskih razmerah 

najbolj urbanizirano območje, ter izkazuje s tem v zvezi precejšnje potenciale, nas zanima vaša ocena 

te možnosti in aktivnosti, ki jih boste vodili v zvezi s tem; tu imamo v mislih zlasti omogočitveni 

program, ki bo te skupnosti udejanjal, MOL kot deležnik pa bo lahko na predmetno prispevala 

pomembne predloge. Imate katere predloge že pripravljene? 

 

Lepo pozdravljeni,  

 

 

 

Mojca Sojar  l.r. 

Vodja Svetniškega kluba NSi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


